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Møteprotokoll 

 

Utvalg: Kommunestyret 
Møtested: Kommunestyresalen, Sunndal rådhus 

Dato: 18.10.2017 

Tidspunkt: 08:30 – 16:00 

 
Følgende faste medlemmer møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Ståle Refstie Ordfører AP 
Janne Merete Rimstad Seljebø Medlem AP 
Bjørn Røkkum Medlem AP 
Lusie Gjersvoll Medlem AP 
Malene Aaram Vike Medlem AP 
Trygve Stavik Medlem AP 
Jonny Meland Medlem AP 
May Jorid Strand Medlem AP 
Sander Løken Berntsen Medlem AP 
Jorunn Ellinor Silseth Medlem AP 
Edgar Normann Gundersen Medlem AP 
Erling Outzen Medlem SV 
Jonas Bjørnson Koksvik Medlem SV 
Arne Christen Drøpping Medlem KRF 
Synnøve Helland Medlem SP 
Jørgen Inge Singsdal Medlem SP 
Einar Mo Medlem SP 
Eystein Endreson Opdøl Medlem SP 
Maja Solli Medlem V 
Tone Hustad Medlem H 
Stig Rune Andreassen Medlem FRP 
Erling Rød Medlem FRP 

 
Følgende medlemmer hadde meldt forfall: 
Navn Funksjon Representerer 
Arne Magne Rønningen Medlem AP 
Lill-Elin Vangen Medlem FRP 
Anisa Ali Aden Medlem AP 



Bjørn Flemmen Steinland Medlem AP 
Marit Selfors Isaksen Medlem AP 

 
Følgende varamedlemmer møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Ole-Anders Andreassen Bjørn Flemmen Steinland AP 
Ole Furu Marit Selfors Isaksen AP 
Anne Grethe Kjelstad Arne Magne Rønningen AP 
Christian Husby Lill-Elin Vangen FRP 

 
Merknader 

Til dagsorden: 

Representanten Erling Outzen, SV, ba om mer informasjon om hva som skulle skje etter lunsj, 
under punktet «Kommunestyret sin arbeidsøkt», og uttrykte at det burde vært mer tydelig hva 
som skulle skje for å kunne stille best mulig forberedt til møtet.  Representanten Stig Rune 
Andreassen, FrP, var enig i dette og tilføyde at FrP sine representanter derfor ikke har forberedt 
noe innlegg til møtet.  Rådmann Randi Dyrnes svarte at i denne økten er tenkt brukt til 
diskusjoner og innspill til rådmannens forslag til årsplan og budsjett samt behandling av sak 
86/17, men at det var mulig å komme med innspill til hva denne arbeidsøkten skulle inneholde. 

Representanten Jonas Koksvik, SV, uttrykte at han synes at tildelt tid for de tillitsvalgte på 15 
minutter er for lite med tanke på at kommunen er inne i en krevende tid.  Rådmann Randi 
Dyrnes svarte at det er flere arenaer hvor tillitsvalgte deltar og får komme til orde, men at det 
er mulig å tildele mer tid dersom det er behov for det. 

 

DAGSORDEN: 

1. KOSTRA-opplæring for folkevalgte med utgangspunkt i Sunndal sine tall v/Chriss 
Madsen, seniorrådgiver KS-Konsulent AS. 

2. Rådmann Randi Dyrnes presenterte endringene i budsjettet for 2018 og økonomiplan 
2019-2021 og de utfordringene som kommunen står overfor i tiden framover. 

3. Hovedtillitsvalgt for Fagforbundet Gerda Sporsem Lervik la fram en felles uttalelse fra 
Fagforbundet, Utdanningsforbundet, Fellesorganisasjonen for sosionomer og 
vernepleiere, Norsk Sykepleierforbund og Skolenes Landsforbund om hvordan 
prosessen bør gå videre for å involvere de ansatte med implementering av endringene 
i Sunndal kommune.  Uttalelsen blir sendt ut til kommunestyret etter møtet. 

4. Kommunestyret sin arbeidsøkt – behandling av K-sak 86/17: 
 Debatt 
 Gruppemøter 
 Presentasjon av tjenestenes forslag til innsparinger fra følgende tjenester: 

- Grunnskole v/skolesjef Liv Ingrid Horvli 
- Barnehage v/barnehagesjef Mona Reinset 
- Helse- og barnevern v/helsesjef Kari Korsnes 
- Pleie- og omsorg v/pleie- og omsorgssjef Anne Berit Vullum 
- Kultur v/kultursjef Ole Magne Ansnes 

 Votering og vedtak 



5. Chriss Madsen fra KS-Konsulent demonstrere hvordan hente fram KOSTRA-tall fra SSBs 
hjemmesider på oppfordring fra kommunestyret. 

 

Permisjoner: 

- Representanten Anne Grethe Kjelstad fikk innvilget permisjon fra kl. 15.00 og deltok til og 
med presentasjonen fra barnehagesjefen. 

- Representanten Sander Løken Berntsen fikk innvilget permisjon fra kl. 15.20 og deltok til 
og med presentasjonen fra pleie- og omsorgssjefen. 

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Randi Dyrnes Rådmann – deltok under hele møtet 
Harriet Berntsen Ass. Rådmann – deltok under hele møtet 
Andra Fivelstad Økonomisjef – deltok under hele møtet 
Anne Guri Aase Plansjef – deltok under hele møtet 
Kari Korsnes Helsesjef – deltok under hele møtet 
Bente Mosbakk Sjef for innvandrertjenesten – deltok under hele møtet 
Anne Kari Grimstad Sjef for NAV – deltok under hele møtet 
Anne Berit Vullum Pleie- og omsorgssjef – deltok under hele møtet 
Eilif M. Lervik Teknisk sjef – deltok under hele møtet 
Jan Erik Holthe Eiendomssjef – deltok under hele møtet 
Ole Magne Ansnes Kultursjef – deltok under hele møtet 
Mona Reinset Barnehagesjef – deltok under hele møtet 
Liv Ingrid Horvli Skolesjef – deltok under hele møtet 
Britt Iren Beverfjord Rådgiver, pleie- og omsorgssjef og påtroppende 

helsesjef – deltok under KOSTRA-opplæringen 
Karin Balstad Braset Økonomikonsulent – deltok under hele møtet 
Eli Nordvik Mæle Lønnskonsulent – deltok under KOSTRA-opplæringen 
Audhild Schei Tundal Personalkonsulent – deltok under KOSTRA-

opplæringen 

 
Møteprotokollen er ført av: 

_____________________ 

Brit Helene Resell 

utvalgssekretær 

Underskrift: 

Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført i møteboka, er i samsvar med det som 
ble vedtatt på møtet. 

______________________ ______________________ _______________________ 
      Malene Aaram Vike       Ståle Refstie   Erling Rød 

              ordfører 

 



Saksliste 
 

Utvalgs-
saksnr 

Innhold Unntatt 
offentlighet 

Arkiv- 
saksnr 

PS 86/17 Budsjett 2018 og Økonomiplan 2019 - 2021. 
Rådmannens foreløpige forslag 10.10.2017 

Saken ettersendes fredag. 

 2017/1696 

 
  



 

PS 86/17 Budsjett 2018 og Økonomiplan 2019 - 2021. Rådmannens 
foreløpige forslag 10.10.2017 
Rådmannens innstilling 

Saken legges frem uten innstilling. 

 

Behandling i Kommunestyret - 18.10.2017  

Representanten Erling Outzen, SV, la fram følgende forslag: 

«Kommunestyret ber administrasjonen vurdere modellen «kvalitetsleiing» i pleie- og 
omsorgssektoren.» 

 

Under debatten endret Erling Outzen sitt forslag til å være et oversendelsesforslag. 

 

Ordfører Ståle Refstie la fram følgende forslag til vedtak: 

«Sunndal kommunestyre tar rådmannens foreløpige forslag 10.10.2017 til budsjett 2018 og 
økonomiplan 2019-2021 til orientering.» 

 

VOTERING: 

Det var 24 voterende ved avstemmingen. 

Det ble først votert over forslaget fra ordføreren, som ble enstemmig vedtatt. 

Deretter ble det votert over oversendelsesforslaget fra Erling Outzen, som ble vedtatt med 14 
mot 10 stemmer. 

 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre tar rådmannens foreløpige forslag 10.10.2017 til budsjett 2018 og 
økonomiplan 2019-2021 til orientering. 

 

OVERSENDELSESFORSLAG: 

Kommunestyret ber administrasjonen vurdere modellen «kvalitetsleiing» i pleie- og 
omsorgssektoren. 
 

 


